
 
 
 
 
Protokoll från medlemsmöte i sektionen Elektronikkomponenter 
Torsdagen den 22 apr 2010, hos Arrow, Ärvinge 
 
______________________________________________________________ 
 
Närvarande: 
Arrow Components Malin Berglund 
Arrow Components Janne Dahlén 
Avnet Abacus Thomas Säwensten 
EG Electronics Fredrik Celsing 
ELFA  Ove Opseth 
Future Electronics Eva Molinsky 
P-A Emilson  Per-Anders Emilson 
Satco Komponent Christer Sörving 
Stig Wahlström Gunnar Arvidsson 
Kansliet  Lena Norder (vid protokollet) 
 
Gäst: 
Stockholmsmässan Magnus Eriksson, pkt 3 
 
 

1. Öppnande 
Ordförande Thomas Säwensten hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
En presentationsrunda gjordes. Ett tack riktades till dagens värd, Arrow.  
Janne Dahlén gjorde en presentation av Arrow. 
 

2. Föregående mötes protokoll 
Föregående mötes protokoll från medlemsmötet den 28 jan fastställdes. 
 

3. S.E.E. 
Mötet kommenterade S.E.E. Projektledaren Magnus Eriksson berättade att han aldrig 
tidigare fått så mycket positiv respons på utformningen av en mässa. Det nya 
konceptet hade vunnit stort gillande. Antalet besökare var strax över 5000. Det fanns 
förväntningar på fler antalet besökare. Mötet resonerade kring måttet antal besökare, 
som förvisso är intressant och det man ofta fokuserar på, men som samtidigt är ett 
något trubbigt mått. Det gäller att definiera vad som faktiskt är viktigt. Många sa sig 
vara nöjda med de kontakter man fått – hög kvalitet. 
 
Från besökarna har några kritiska röster hörts att utställarna visar upp för lite nyheter. 
Samtidigt kan vi konstatera att det var välmatat med innehåll och semiarier på S.E.E.  
 
Det fungerade bra med seminarierna och bra med hörlurar, så volymen kunde hållas 
nere och inte störa. 
 
Mötet framförde uppskattning av funktionen med elektroniska mailutskicket till 



kunder. Smidigt. 
 
Lite statistik på besökare från intressanta företag: 
Volvo, Scania, Saab, Ericsson, Enix, Bombardier, ABB 31. Ericsson i Kumla lär ska 
ha arrangerat med egen buss upp till S.E.E. 
 

4. Medlemmar 
Värvnng diskuterades: 
AAAAA Nordic – P-A 
Modern Elektronik – Christer 
Rutronic – Lena följer upp tidigare kontakter 
Weidmuller är tveksamma. 
 

5. Aktuellt i branschen 
Allokering förekommer på vissa komponenter. Upp till ett års leveranstid 
förekommer. Mötet kommenterade i vad mån askmolnet från Island påverkar 
branschen.  
 
Rapporterades att förändringar pågår inom SAAB-gruppen. 
 

6. Marknadsläget 
Mötet summerade att det är en positiv trend och förväntan på bättre. Glädjande! 
 

7. If 
Nu finns ett avtal mellan SE och försäkringsbolaget If om ett utbud av 
branschanpassade företagsförsäkringar och förmånliga gruppförsäkringar för de 
anställda – som helt administreras av If, utan att belasta det egna företaget. 
 

8. Verksamhet i föreningen 
Övrig verksamhet i föreningen kommenterades i korthet: 
- Sektioner: nu har sektionerna Elektroniktillverkning och Utveckling & Konstruktion 
startat. 
- Projektgrupper: Projektgrupp Direktiv har startat.  
- Kontakter med Näringsdepartementet: en delegation från styrelsen har gjort en 
uppvaktning av Näringsdepartementet. Därtill gjordes en omfattande rundvandring på 
S.E.E. med statssekreterare Jöran Hägglund, som inbjöd till fortsatta kontakter. 
 

9. Medlemsmöte 26 maj 
Medlemsmöte hålls den 26 maj på Barkarby Värdshus start med lunch. 
 

10. Nästa möte 
Nästa möte hålls den 23 sep kl 15.00 hos ELFA i Veddesta.  
 

11. Avslut 
Ordförande Thomas Säwensten tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Lena Norder   Thomas Säwensten 


